

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXXI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

rerum intolerabiles, vis hostium faciebat in-
superabiles, nec temerario consilio, nec segni
providentia vsi, speculatique opportunitatem,
ferro sibi ad suos peperere reditum. Ex quo 5
apparet, Varum sane gravem & bonæ volun-
tatis virum, magis imperatoris defectum consi-
lio, quam virtute destitutum militum, se
magnificentissimumque perdidisse exercitum.
Cum in captivos sæviretur a Germanis, præ- 6
clari facinoris auctor fuit Calvus Cælius, ve-
tustate familiæ suæ dignissimus: qui comple-
xus catenarum, quibus vinctus erat, feriem,
ita illas inlisit capiti suo, vt protinus pariter
sanguinis cerebrique profluvio exspiraret.

CAP. CXXI. Eadem & virtus & fortuna 1
na subsequenti tempore ingressa animum im-
peratoris Tiberii fuit, quæ initio fuerat; qui
concussis hostium viribus, classicis, peditum-
que expeditionibus, cum res Galliarum maxi-
mæ molis, accensasque plebis Viennensium
diffensiones, coercitione magis quam pœnis
mollisset, & senatus populusque Romanus,
(postulante patre eius) *vt æquam ei ius in*
omnibus provinciis exercitibusque esset, quam
erat ipsi, decreto complexus esset: (etenim ab- 2
surdum erat, non esse sub illo, quæ ab illo vin-
dicabantur; & qui ad opem ferendam primus
erat, ad vindicandum honorem non iudicari
parem) in urbem reuersus, iampridem debi-
tum, sed continuatione bellorum dilatum, ex
Pan-

Pan-